
Udenrigsudvalget

Til: Ministeren for udviklingsbistand

Dato: 1. februar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren redegøre for formålet og strategien for den fremtidig brug af
rammeaftaler ift. danske NGO’er, foreninger mv.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Ellemann-Jensen (V).

På udvalgets vegne

Per Stig Møller
formand
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